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ZAPISNIK SEJE UPRAVNEGA ODBORA (UO)  (dne: 2011-05-19)                    
 

 
 

PRAKTIČNO USPOSABLJANJE ŠTUDENTOV VŠUP 

ANKETIRANJE ZADOVOLSTVA ŠTUDENTOV 

 
 

Sestavil: A. GASPARIČ (dne: 19. maj, 2011)             Potrdil: prof. dr. M. JAPELJ                       
        
Dostavljeno (e-mail): člani UO DAP, arhiv DAP 

 

PRISOTNI: prof. ddr. Janez Usenik, izr. prof. dr. Boris Bukovec, doc. dr. Aleš 
Gasparič, prof. dr. Miha  Japelj, dr. Janez Gabrijelčič, zaslužni prof. dr. 
Jože Gričar, doc. dr. Franci Merzel,  

ODSOTNI: prof. dr. Marjan Ravbar, prof.dr. Tomaž Šolmajer, 
OSTALI PRISOTNI: prof dr. Peter Novak 

 
 

 DNEVNI RED SEJE UO DAP 14. 3. 2011 NOSILEC TERMIN 

1. Pogovor s prof. Dr. Petrom Novakom 
 

   

2. 2. posvetovanju o razvoju regije prof. dr. Miha  
Japelj 

prof. dr. Jože 
Gričar 

 

 

 
Add1.: Prof. Novak je najprej podrobno, kronološko povzel dogodke v zvezi z 
nastajanjem VITES. Predstavil nam je svoje udejstvovanje pri ustanovitvi Visoke šole 
za tehnologije in sisteme, svoje delovanje v okviru DAP in aktivnosti v funkciji 
predsednika Sveta za razvoj jugovzhodne Slovenije v zvezi z gradnjo kampusa v 
Novem mestu. 
Prof. dr. Novak je ustno komentiral svoj pisni odgovor na pismo FINI, ki je bilo 
poslano predsedniku DAP (in v vednost tudi številnim drugim naslovnikom). 
Odgovarjal je tudi na nekatera vprašanja (npr. njegove izjave v tisku) in mnenja vseh 
prisotnih članov UO. Medsebojna izmenjava stališč je potekala popolnoma odkrito. 
Prof. Dr. Novak je članom UO DAP zagotovil, podpira univerzo v regiji. 
 
 
Add2.: Posvetovanju o razvoju regije 2012 
Prof dr. Miha Japelj in zasl. prof. dr. Jože Gričar se bosta sestala z gospo mag. 
Mojco Špec Potočar, direktorico, Razvojnega centra Novo mesto, Svetovanje in 
razvoj, d.o.o. in podžupanjo Mestne občine Novo mesto, da se skupno dogovorijo , 
kako bi s tesnim sodelovanjem z Razvojnim centrom Novo mesto čim bolj smiselno 
in uspešno organizirati ter izpeljali Posvetovanje o razvoju regije, spet v marcu leta 
2012.  
 


